國立中山大學政治學研究所博士班學科考試申請表
Application Form for Doctoral Candidate Subject Examination
Institute of Political Science, National Sun Yat-sen University
107.5.16修訂
Amended on May 16, 2018

學年度   第  學期
Year     Semester

中華民國     年     月     日 填表
Date of Registration                

	姓    名
Name
	
	學    號
Student No.
	

	學  科  考  試  科  目
Examination Subject

	項    目
Item
	主修領域：選考科目(請擇一勾選)
Major Areas: Examination Subject(check one)
	申請應考方式(請擇一勾選)
Examination Format(check one)

	
	□比較政治Comparative Politics：
□國際政治International Politics：
□方法論Methodology：
□政治哲學與理論Political Philosophy and Theory：
□公共行政與政策Public Administration and Policy：
□其他Other                  ：

	□ 考試Written Examination:

□筆試by Hand
□電腦作答via Computer 
□ 報告口試 Oral Report
□ 出版品 Publication

	申請紀錄
Record of Application
	□第一次申請（以下免填）First Application(Skip to the Blank of Convener)
□已通過科目Subjects Passed：
1.                □考試Written Examination □報告口試Oral Report □出版品Publication
2.                □考試Written Examination □報告口試Oral Report □出版品Publication
□已申請科目Subjects Applied：
1.                       學年度第  學期申請Applied on ______(Year) __________ Semester
□未考Not Completed Yet □不通過Fail
應考方式Format：□考試Written Examination □報告口試Oral Report □出版品Publication
2.                       學年度第  學期申請Applied on ______(Year) __________ Semester
□未考Not Completed Yet □不通過Fail
應考方式Format：□考試Written Examination □報告口試Oral Report □出版品Publication

	核定召集人
Convener
	
	召集人
核定應考方式
Approved Examination Format by Convener
	

	考  試  委  員Committee

	1.                       (召集人Convener)  2.                         3.                       


※申請時應附學位考試科目已修相關課程之成績及格證明與課綱（以本所課程結構圖為主，外所選修為輔）。惟修課當學期提出申請者，得於學期末再行補附成績及格證明。
When submitting the application, students must attach proof of passing marks in courses already taken related to subject (this institute’s course structure will be primarily considered, and electives taken in other institutes thereafter). Those taking one of these courses in the semester during which they apply must resubmit with proof of passing marks attached at the end of the semester.

※應試科目：博士研究生於學門認可的主修領域（比較政治、國際政治、方法論、政治哲學與理論、公共行政與政策）中自選三科，選定科目後不得更換。
Examination Subjects: Doctoral students choose three subjects from the recognized major areas within the discipline (comparative politics, international relations, methodology, political philosophy and theory, and public administration and policy). Students may not change their areas of study after the initial decision. 
※學科考試有一科目須為考試，另兩科可選擇考試、報告口試或出版品應試。
Students must take a written examination for at least one of their subjects. For the other two subjects they may choose to take a written examination, perform an oral report or submit work for publication.
※一張申請表僅能申請一科目。
Each application form can only be used for applying for one subject.
※學科考試科目申請以考試或報告口試應試者，應經所務會議核定本所專任教師擔任召集人，並於2週內由召集人與博士生討論後決定應試型態，並不得更改。
Doctoral students who apply to take the written subject examination or undergo an oral report must petition the Institute Affairs Council for approval of a full-time professor of the institute to act as convener. Furthermore, the convener and doctoral student must discuss and determine the examination format within two weeks, and no change will be allowed thereafter.
申請人簽章：                       導師簽章：                             
Applicant：                        Advisor：
 承辦人簽章：                       所長簽章：
Case Officer：                     Director：
